
VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE ENERGIE COOPERATIE NOORDSEVELD 

(ECN). 

 

Kascommissieleden  2025:  Erik van den Berg en Wim Stroetinga 

 

De Kascommissie heeft op maandag 2 juni jl met de penningmeester Huib de Langen de 

financiële huishouding  van ECN doorgenomen. 

We moesten constateren dat ECN financieel gezond is en dat HALO er financieel niet 

rooskleurig voorstaat. Dit is vooral veroorzaakt door de inbraak bij het Zonnepark HALO.     

De schade die hierdoor is ontstaan t.o.v. van het verzekerde bedrag is groot. Hierin is 

onvoldoende voorzien maar was eigenlijk ook niet te verzekeren vanwege de kosten die deze 

verzekering met zich meebrengt. Ook de buren, de NAM, hebben naar aanleiding van deze 

inbraak hun verzekering en ook de beveiliging moeten herzien. Er zijn nu passende 

maatregelen genomen die dit soort inbraken  moet verkleinen. Uitsluiten kun je helaas niets. 

De kascommissie heeft de indruk dat het bestuur, bestuur ECN en HALO, een lange termijn 

visie heeft gemaakt die ervoor moet zorgen dat HALO zichzelf weer kan bedruipen. Dit 

hebben we als kascommissie helaas niet uitputtend kunnen nagaan, omdat het format 

waarin de gegevens werden  gepresenteerd dit niet toelieten de bijbehorende 

parameters/onder-bouwing van de gebruikte waarden en inschatting niet inzichtelijk waren. 

Vanaf 2024 is  van de systematiek “kasstelsel” afgestapt. Het systeem “kasstelsel” houdt in 

dat wanneer een betaling  plaats vindt, deze in dat boekjaar worden verantwoord. 

Voorbeeld:  Iets wordt gekocht in 2022 en betaald in 2023, dan worden de kosten in het 

kasstelsel in 2023 in de jaarrekening verantwoord. Met ingang van 2024  worden inkopen 

verantwoord in het jaar waar de kosten worden gemaakt. De herleiding van de cijfers ultimo 

2023 naar  ultimo 2024 zijn daarom niet één op één vergelijkbaar.  

De financiële activiteiten worden uitgevoerd door bureau TRIACC in Hoogezand. Om 

financiële redenen verzorgen zijn alleen de boekhoudkundige activiteiten. Een jaarrapport 

met goedkeurende verklaring wordt daarbij niet gegeven. 

De ALV heeft in 2024 goedkeuring gegeven aan een  financiële injectie aan het Zonnepark 

HALO. Dit ging om een bedrag van Euro  25.000. Uiteindelijk is dit Euro 30.000 geworden. 

Achteraf zal de ALV daarvoor toestemming moeten geven. De kascommissie is van oordeel 

dat dit , toen, de oplossing was en nog steeds is. 

Wij hebben de saldi van de banken, ultimo 2024,  gecontroleerd en in orde bevonden. Alle 

bankafschriften van de RABO hebben we onvoldoende kunnen controleren. Technische 

problemen was de oorzaak hiervan zoals boven reeds aangegeven. 

Alles overziend vindt de kascommissie dat het bestuur décharge moet worden verleend voor 

dit financieel moeilijk jaar 2024. 

De kascommissie. 



 

  


